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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 16. DECEMBER 2024 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.00-18.15 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-24-578728 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Dennis Winslow, Carina Kirkegaard 

Stæhr, Didde Minja Børling, Louise Nymark Junker, Daniel 

Wiingaard Bach, Sine Norlander Andreasen, Louise 

Arndtsen, Ingelise Andersen, Emilie Dannef, Tobias Ourø 

Vestergaard, Gitte Dahl Hansen  

 

 

AFBUD: Peter Lund, Mads Søborg  

MØDENR.: 05/2024-2025  

   
 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Heidi Søborg. 

 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Godkendt. 

 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der afholdes elevrådsmøde torsdag den 9. januar 2025. På dagsordenen er bl.a. manglende orden på 

toiletterne ved hovedindgangen samt arbejdet i trivselsudvalget og i arbejdsgruppen for anbefalinger til 

skærmbrug. 

 

3. Nyt fra skoleområdet (O) 

Der bliver opsat en dispenser med hygiejnebind i skolens forkontor, hvor eleverne nemt kan komme til 

produkterne. Skolen har hele tiden haft en ordning, hvor eleverne kan afhente hygiejnebind på kontoret. Det 

har fungeret fint. 

 

7.a er inviteret på Rådhuset til kåring af indsatsen på Matematikkens dag.  

 

  

December-aktiviteter på skolen 

 

• Der har været julemorgensang en gang om ugen i hele december. Det er en hyggelig start på dagen. 

 

• Klippe-klistredag er afholdt og forløb hyggeligt og fint. Ledelsen var rundt med æbleskiver til bhkl. - 5. 

årgang. 6. - 9. klasserne lunede selv æbleskiverne i madkundskab. 

 

• Fjerde årgang gik Luciaoptog fredag den 13. december. Det var meget stemningsfyldt og rørende. 

Eleverne sang flere sange for skolen og deres forældre. 

 

• Julefodboldturneringen løber af stablen i dagene op mod juleferien og er sammen med juleafslutningen 

den sidste dag inden ferien med til at sætte et flot punktum på årets sidste måned. 

 

 

 

 

 

 

REFERAT 
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Skolens administration fejrede Rengøringens dag med kaffe og brød sammen med rengøringspersonalet. 

  

Der har været afholdt online skolebestyrelsesmøde i forbindelse med afgivelse af høringssvar om hhv. antal 

børnehaveklasser 2024/2026 samt reducering af antal åbne SFO’er i uge 29. 

 

Der er kommet p-zone på Tejn Allé. Det er undersøgt, om medarbejdere, der kommer langvejs fra, kan få 

licens. Det er ikke muligt. 

 

Der skal foretages gravearbejde i forbindelse med fjernvarme på Englandsvej. Skolen afventer kort over 

gravearbejdet og tidsplan. Ikke mindst skal der udsendes nærmere information til skolens forældregruppe i 

forhold til elevernes adgang til skolen. 

 

Der er yderligere planlagt et møde i januar mellem trafikrepræsentanter fra skolen, Tårnby Gymnasium og 

Tårnby Kommune om afvikling af ”skoletrafik” på Tejn Allé og Følfodvej.  

 

I forbindelse med sygefravær og indkaldelse til disse samtaler, har der fra skolens personale været et ønske 

om at ændre i måden, der indkaldes til sygefraværssamtale på. Skolen har indkaldt via e-boks, men har nu 

ændret til, at der indkaldes via Aula. Referat af en sygefraværssamtale fremsendes fortsat i e-boks, men her 

er medarbejderen vidende om indholdet. 

 

SSP-konsulenten har været med på et personalemøde og fremlagt handlevejledning ved fysisk hændelse og 

trusler mellem børn i folkeskoler og ungdomsklubber. Der er et ønske fra skolebestyrelsen om, at planen skal 

offentliggøres for forældrene, så forældrene er godt orienteret om, hvor grænserne går i forhold til, hvad 

proceduren er, når hændelser sker. 

 

Der er fremsendt et brev til politikerne fra formændene i skolebestyrelserne i kommunen vedr. 

sundhedsskadelige ultrafine partikler fra Københavns Lufthavn.  

 

Tårnby Kommune har fået udarbejdet en effektiviseringsanalyse. Analysens formål er at identificere, hvor og 

på hvilke måder, der kan effektiviseres på alle områder i kommunen. 

 

 

4. Nyt fra SFO (O) 

Intet nyt. 

 

5. Skolens budget. Bilag 1 (O)  

Budgettet for 2025 blev gennemgået.  

 

6. Trivselsredegørelse (National trivselsmåling 2024) (O) 

I forhold til den Nationale Trivselsundersøgelse har skoleleder udarbejdet en redegørelse til Børne- og 

Skoleudvalget på de områder, hvor der stadig er ekstra fokus samt på de områder, hvor det fungerer.  

 

 

7. Økonomi (O) 

Aftalerne vedr. tilbageholdenhed er overholdt.  

 

 

8. Nyt fra Børne- og Skoleudvalget (O) 

Trivselsundersøgelsen viser, at Nordregårdsskolen ligger godt i undersøgelsen.  

 

Analyse af folkeskoleområdet – her bliver alle områder i kommunen undersøgt. Der er fokus på, hvordan 

midlerne bliver anvendt.  
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Børne- og Skoleudvalget har gjort status på kommunens strategi for ”Stærke børnefælleskaber”, og der 

arbejdes videre med henblik på fortsat at styrke arbejdet. 

 

Autens begynder arbejdet med læringszoner på Nordregårdsskolen. Der ligger rapporter på kommunens 

hjemmeside fra de skoler, som allerede har været gennem forløbet. 

 

 

9. Eventuelt 

Formanden har deltaget i FRO-møde. Her blev der talt om rengøring. Det er et område, der er et stort fokus 

på, da Ny Rengøring ser ud til at være en større udfordring end først antaget.  

 

Skolebestyrelsen skal se på en revidering af princippet for vikardækning på et af de kommende 

skolebestyrelsesmøder. 

 

 

10. Underskrivelse af referat 

 

11. Personsager (O) 

 


